



**Thank you for your interest in the Hanley International Academy Great Start
Readiness Preschool Program!**

Please read the following important details:

- ❖ Please fill out application completely.
- ❖ Your child must be **4 years old by September 1, 2017** in order to be eligible for this program. (Date of birth on or before September 1, 2013)
- ❖ The APPLICATION form does **NOT** guarantee your child a spot in the preschool program nor is it first come first serve.
- ❖ GSRP staff will review ALL application forms the week of **July 10-13, 2017** (tentative). At that time, we will discuss the application process and call you in to complete additional forms in **September**.
- ❖ If there are any changes in phone number, address, or income please call the office and notify them ASAP at 313-875-8888.

**PLEASE DO NOT CALL THE OFFICE TO FIND OUT ABOUT THE STATUS OF YOUR
REFERRAL FORM**

شكراً لكم على اهتمامكم في برنامج "Great Start Readiness" في مدرسة ها نلي انترناشنال !

يرجى قراءة التفاصيل التالية:

** يرجى تعبئة الاستمارة كاملة.

** يجب ان يكون عمر الطفل أربع سنوات قبل تاريخ 1 سبتمبر عام 2017 لكي يكون مؤهلاً في البرنامج (بمعني ان يكون تاريخ الميلاد في 1 سبتمبر عام 2013 او قبله).

** تعبئة الاستمارة لا تضمن لطفل مكان في البرنامج, وليس من ياتي اول يقبل اول.

** موظفون من البرنامج "GSRP" سيقومون بمراجعة الاستمارات خلال الايام التالية July 10-13, 2017. تكملوا الاستمارات المتبقية في سبتمبر. (احتمال يتغير التاريخ). بعد مراجعة الاستمارات سوف نقوم بالاتصال بكم لكي تكملوا الاستمارات المتبقية في سبتمبر.

** اذا كان هناك اي تغييرات في رقم الهاتف, او العنوان , او الدخل. ارجو الاتصال بالإدارة واعطاء المعلومات الجديدة.

الرجاء عدم الاتصال و الاستفسار عن وضع الاستمارة, نحن سوف نقوم بالتواصل معكم
وشكراً

Hanley International Academy Preschool Application



Child's Full Name: _____ Date of Birth: _____ Sex: M / F

Parent/Guardian Name: _____

Phone Number: _____ 2nd Phone Number: _____

Address: _____ City: _____ Zip Code: _____

Local School District: (example: Hamtramck, Detroit): _____

Age at the birth of your first Child: _____ Marital Status: _____

Parent's highest level of education:

___ some high school

___ high school diploma

___ some college

___ bachelor's degree or beyond

Do any of the following apply to your child? Please circle:

Parental loss due to:

Death / divorce / incarceration / military service / absence

What language do you speak at home? _____ Does your child speak English? Yes / No

Annual household income: _____ Number of people in family: _____

Income Source: _____

Are you currently homeless? _____

Has your child been in preschool before? _____

Has your child ever been expelled from a preschool program? _____

Does your child have any of the following?

___ Developmental Delays (please list) _____

___ Health issues/impairments (please list) _____

Please list any other information you wish to share about your child:

Do you have any other children currently attending Hanley International Academy? Yes / No

Please list their name and grade below:

Please note that this is only an application for the Great Start Readiness Program Preschool at Hanley International Academy. Turning in this application does NOT guarantee that your child will be accepted into the program.